
RKVV "LENIG EN SNEL” – ‘s-GRAVENHAGE Jaarverslagen 
over het verenigingsjaar 1960-1961 van Algemeen secretaris en commissies. 
 
IN MEMORIAM 
Op de leeftijd van 75 jaar overleed in augustus onze oud-voorzitter de heer J.W.Dubois. Toen de 
heer Dubois in 1937 het roer in handen nam, stond Lens aan de rand van de afgrond. Negen jaar 
lang heef hij leiding gegeven aan een krachtig streven naar omhoog. Hij heeft het herstel beleefd 
en toen hij in 1946 de leiding aan zijn opvolger kon overdragen, was Lens weer een krachtige 
vereniging.  
Nadien is hij steeds belangstellend gebleven naar de verrichtingen van onze vereniging. Ook bij 
de opening van ons clubgebouw gaf hij nog blijk van belangstelling. Ongetwijfeld mocht de heer 
Dubois onder de allergrootste vrienden en voorvechters van onze vereniging worden gerekend. 
Hij ruste in vrede. 
 
ALGEMEEN OVERZICHT. 
Het zal geen verwondering wekken indien in dit jaarverslag de luisterrijke viering van het 
veertigjarig bestaan van de vereniging op de eerste plaats komt. Voorafgaande aan de 
jubileumviering in de maand December 1960, vonden tijdens de maanden juni en juli een groot 
aantal junioren-tournooien plaats, welke alle in een bijzondere prettige en sportieve sfeer zijn 
verlopen. Hierbij werd met een groot aantal verenigingen een eerste contact gelegd, hetwelk ook 
nadien bestendigd is gebleven. De voor de senioren geplande wedstrijden, zijn grotendeels 
tengevolge van de bijzonder slechte weersomstandigheden in de maanden augustus en 
september letterlijk en figuurlijk in het water gevallen. 
Met grote vreugde denken we terug aan de grandioze receptie op 10 december 1960 in ons 
clubgebouw. Ruim 200 handtekeningen werden er in het receptieboek geplaatst. Voor ons een 
bewijs, dat Lens zich op een goede naam in de voetbalwereld mag verheugen. Dit kwam mede 
tot uiting bij de talrijke speeches die door diverse "officials" werden uitgesproken. 
Een der hoogtepunten van de jubileumviering was ongetwijfeld de oudejaarsavond op 10 
december 1960 in café-restaurant "Hoornwijck" te Rijswijk. Een groot aantal leden en oud-leden 
waren op die avand bij een intiem diner verenigd. Onder groot enthousiasme werden de heren 
J.J.van Luxemburg en ondergetekende tijdens een buitengewone ledenvergadering tot erelid 
benoemd, terwijl aan de heren R.Mahieu Sr, C.J.Peeters en E.Sarolea het lidmaatschap van 
verdienste toegekend. De H.Mis, welke op 18 december 1960 in de kapel van het 
R.K.Meisjeslyceum aan het Louis Couperusplein werd opgedragen was zeer indrukwekkend. 
Onzerzijds werd het zeer op prijs gesteld dat pastoor J.v.d.Bergh en de eerste geestelijk 
adviseur van onze vereniging bereid werd gevonden de H.Mis voor ons te willen opdragen, 
daarbij geassisteerd door Rector F.Verberne SCJ, (St.Janscollege) en Rector 
W.Q.Grimbergen, (diocesaan sportadviseur). Het zangkoor van de parochie van St.Agnes aan 
de Beeklaan, onder leiding van de heer H. van Beyersbergen van Henegouwen, verschafte ons 
een fraai feestgeschenk door het ten gehore brengen van de Missa Solemnis van J.van Nieland. 
Een gezellig ontbijt waaraan de celebranten, het dagelijks bestuur en enkele bestuursleden uit de 
"eerste jaren" aanzaten, besloot deze stemmingsvolle morgen. 
De grootse feestavond op 18 december 1960 in de zaal van de Dierentuin overtrof aller 
verwachtingen. Een bijzonder goed programma werd ons voorgeschoteld. We zijn er van 
overtuigd dat alle aanwezigen (ruim 1000) zeer tevreden huiswaarts zijn gegaan. Het 
feestcomité, onder leiding van de heer W.Praalder, wordt vanaf deze plaats gaarne nogmaals 
hartelijk dank gebracht. 
Voorafgaande aan de viering van het 40-jarig jubileum, was er reeds direct bij het begin van het 
verenigingsjaar 1960-1961, n.l. van 4-7 juni 1960 enkele dagen feest gevierd. Tijdens de 
Pinksterdagen van 1960 trad onze vereniging op als gastvrouwe voor een 50-tal sportvrienden uit 
Idar-Oberstein. Een groot aantal leden en donateurs heeft zich hierbij van hun beste zijde laten 
zien. De inkwartiering en verzorging van onze gasten was voortreffelijk geregeld. We kunnen wel 
zeggen dat zowel de gasten als hun pleeggezinnen enkele fantastische dagen hebben beleefd. 
Het weer werkte prima mee om tot een goede stemming te komen en deze was er dan ook volop. 
De hoofdschotel - de wedstrijd Lens 1-Eintracht - eindigde in een 4-1 overwinning voor onze 
jongens. 



Aan allen die aan het slagen van deze dagen hun medewerking hebben verleend onze hartelijke 
dank. 
We betreuren het, dat onzerzijds de uitnodiging van een tweede bezoek aan Idar-Oberstein niet 
kon worden aanvaard. Wellicht is het in de toekomst mogelijk een hernieuwd bezoek aan onze 
Duitse vrienden te brengen, of eventueel een ander internationaal contact te leggen. 
Zondag 29 januari 1961, (Septuagesima) wordt op initiatief van de Nederlandse Katholieke 
Sportbond als Sport-zondag gevierd. Ook onze vereniging begon die dag met een H.Mis ter 
intentie van leden en donateurs in de parochiekerk van de H.Pius. Na afloop werd voor de eerste 
keer voor een gedeelte van onze junioren een ontbijt geserveerd in ons clubgebouw aan de 
Hengelolaan. Dit experiment mag als volledig geslaagd worden aangemerkt en is zeker voor 
herhaling vatbaar. 
Ons clubgebouw bewees ook in het afgelopen verenigingsjaar in een behoefte te voorzien. Niet 
alleen dat onze leden en donateurs or een dankbaar gebruik van maakten, doch ook 
buitenstaanders konden ervan profiteren. 
Vrij regelmatig werd het gebouw afgestaan aan het Jongeren-contact "De Rimboe" voor het 
organiseren van gezellige avonden. Meerdere malen hebben we hier een kijkje genomen waarbij 
steeds de prettige sfeer is opgevallen. We mochten van het bestuur van het Jongerencontact 
woorden van erkentelijkheid ontvangen voor het afstaan van ons clubgebouw. 
Gaarne hebben we onze medewerking willen verlenen voor een goede organisatie van het 
jongeren-contact in de nieuw parochies. 
Sedert maart 1961 maken wel zeer jeugdigen gebruik van ons clubgebouw. In overleg met de 
Gemeente Den Haag werd aan de Juliana-Kinderdagverblijven toegestaan in ons clubgebouw 
een dépendance te vestigen. Hierdoor was het noodzakelijk een aantal voorzieningen te treffen 
welke het aanzien van ons gebouw bijzonder ten goede zijn gekomen. Bovendien konden 
prachtige overgerdijnen worden aangebracht, waardoor speciaal in de winter een intieme sfeer 
wordt verkregen. Bij de bouw van het clubhuis was niet te voorzien dat hierdoor een zo'n breed 
terrein zou kunnen worden bestreken. 
Door het zeer intensieve gebruik van het clubgebouw zijn ook de hieraan verbonden 
werkzaamheden, voorzover het de beheerswerkzaamheden betreft, aanzienlijk toegenomen. De 
familie de Boer heeft hieraan dan ook zeer veel uren moeten besteden. We geloven te mogen 
zeggen dat e.e.a. tot volle tevredenheid van de bezoekers is geschied. Gaarne hiervoor aan de 
fam. De Boer onze welgemeende dank. 
Dat ook aan het einde van het verenigingsjaar 1960-1961 een groot bedrag op de obligatie-lening 
kon worden afgelost hebben we wederom te danken aan het financiële beleid van de heren L.de 
Weert en C.Visser, die met inzet van al hun krachten ervoor hebben gezorgd, dat alle financiële 
verplichtingen stipt op tijd werden nagekomen. Het op de a.s. jaarvergadering uit te brengen 
financiële verslag willen we dan ook nu reeds in Uw bijzondere aandacht aanbevelen. 
Dank brengen we ook aan degenen die hebben gezorgd voor het incasseren van contributies en 
donaties. 
 
BESTUUR. 
Overeenkomstig het besluit van de algemene vergadering van 15 juli 1960, werd voor het 
verenigingsjaar 1960-61 de leiding in handen gelegd van de heren  
S. v.d. Laan (voorzitter),  
H. Houkes (algemeen secretaris),  
L. de Weert (le penningmeester),  
A. van Luxemburg (2e secretaris),  
C. Visser (2e penningmeester)s  
A. van Gastel,  
A. Hoefnagel,  
C. Hoogeveen Sr.,  
P. Meershoek Sr., commissariss.en. 
In november 1960 moest de heer C.Hoogeveen Sr., om gezondheidsredenen, zijn activiteiten 
beperken, waardoor hij zich genoodzaakt zag zijn functie ter beschikking te stellen. In zijn plaats 
werd benoemd de heer E. Sarolea. 
De bijzondere taken van de commissarissen waren  

http://fam.de/


A. van Gastel (junioren-commissie),  
A. Hoefnagel (contactcommissie),  
C. Hoogeveen Sr. en E.Sarolea (senioren) en  
P. Meershoek Sr., (terreinen en materialen) 
Met ingang van het verenigingsjaar 1960-61 werd besloten op elke le vrijdag van de maand een 
bestuursvergadering te houden. Het voordeel hiervan was dat de bestuursleden reeds voor het 
gehele verenigingsjaar wisten welke avond moest worden vrij gehouden. E.e.a. is het regelmatig 
vergaderen zeer ten goede gekomen. Bovendien moesten voor dringende zaken nog enkele 
extra vergaderingen worden ingelast. 
Bij het einde van het verenigingsjaar hebben de heren S. v.d. Laan en P. Meershoek Sr, de 
wens te kennen gegeven hun functie ter beschikking te stellen. Ten aanzien van de voorzitter 
geldt, dat het hem ten eenemale onmogelijk is voldoende tijd ter beschikking te stellen om intern 
op zodanige wijze leiding te geven, dat aan de in het bestuur levende verlangens kan worden 
voldaan. 
Bij het aanvaarden van zijn functie 13 juli 1956 gaf de heer S. v.d. Laan als zijn mening te 
kennen dat elke voorzitter zijn eigen stempel op de vereniging drukt. Wij menen te mogen stellen 
dat dit inderdaad het geval is geweest. Immers, de afgelopen periode van 5 jaar is voor onze 
vereniging bijzonder dynamisch geweest. Veel is er onder leiding van de heer v.d. Laan tot stand 
gekomen, hetgeen in bijzondere mate aan de besluitvaardigheid van de voorzitter te danken was. 
Het was voor het bestuur inderdaad niet eenvoudig om te besluiten de prachtige sportvelden van 
Ockenburgh te verlaten en de velden aan de Hengelolaan te gaan betrekken. Gezien de 
geweldige groei van onze vereniging in de nieuwe omgeving is deze beslissing wel juist 
gebleken. Binnen een jaar na de verhuizing stond er een prachtig clubgebouw. Grote financiële 
problemen moesten worden opgelost. Het doorzettingsvermogen van de heer v.d. Laan stond 
evenwel borg voor een juiste aanpak en afwerking van deze problemen. Elke Lenser zal het met 
ons eens kunnen zijn dat ook hier een goede beslissing werd genomen. Ook naar buiten heeft de 
heer v.d. Laan de vereniging op uitnemende wijze vertegenwoordigd, We denken hierbij o.a. aan 
zijn "televisie" optreden en zijn vertegenwoordiging van de vereniging tijdens de receptie op 10 
dec. jl. Dat onze vereniging zich thans met elke andere Haagse voetbalvereniging kan meten en 
ten opzichte van iedereen als een goede gastvrouw kan optreden, is voor een bijzonder groot 
deel aan zijn leiding te danken. We kunnen de heer v.d. Laan hiervoor slechts onze hartelijke 
dank betuigen en hem de verzekering geven dat we alle krachten zullen inspannen om op de 
door hem aangegeven weg voort te gaan. 
De Heer P. Meershoek Sr, heeft om gezondheidsredenen moeten besluiten zich voor het nieuwe 
jaar niet meer herkiesbaar te stellen. Ruim 15 jaar heeft hij zijn beste krachten aan Lens 
gegeven. Vele jaren had hij zitting in de junioren-commissie. Mede aan zijn werkzaam aandeel in 
doze commissie mogen we thans met trots op onze junioren-afdeling wijzen. In het 
verenigingsjaar 1957-58 trad hij toe tot het bestuur. 
Ook op deze plaats heeft hij bijzonder nuttig werk verricht. Reeds in het afgelopen jaar was hij 
niet in de gelegenheid zijn werkzaamheden op de door hem gewenste wijze uit te voeren. Het 
spijt ons dat de heer Meershoek om bovengenoemde redenen zijn functie heeft moeten 
neerleggen. Hij moge overtuigd zijn van het feit dat Lens hem bijzonder erkentelijk is voor het 
vele werk dat hij in een reeks van jaren in het belang van de vereniging heeft verricht, waarvoor 
we hem ook op deze plaats gaarne onze hartelijke dank betuigen. 
Ook in het afgelopen jaar werd het bestuur terzijde gestaan door de Weleerwaarde Heer Fr. 
Grent als geestelijk adviseur. Onze adviseur was in de ruim 10 jaar dat hij aan onze vereniging 
verbonden was zo nauw met leden en bestuur verenigd, dat het welhaast onmogelijk leek dat er 
nog eens een afscheid zou moeten volgen. 
Juist voor het einde van het verenigingsjaar, 30 juni 1961, volgde zijn benoeming tot Pastoor van 
de Parochie van de H.Joannes de Dooper te Vlaardingen. Na de afscheidswoorden welke reeds, 
via de Lensrevue, tot de heer Grent zijn gericht, willen we volstaan met onze adviseur nogmaals 
hartelijk dank te zeggen voor de grote vriendschap welke we allen van hem mochten ontvangen. 
Hij heeft in de periode van 15 dec. 1950 - 15 juni 1961 een grote belangstelling voor al het werk 
in de vereniging aan de dag gelegd. Gaarne wensen we hem veel geluk bij zijn nieuwe arbeid. 
 
LEDENTAL. 
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Het verenigingsjaar 1960-61 begonnen we met een ledental van 421, terwijl aan het einde van dit 
jaar nog 412 leden stonden ingeschreven. Er is dus een kleine teruggang te bespeuren. Op 
zichzelf is dit geen reden tot ongerustheid. In de eerste jaren na de verhuizing was de toename 
bijzonder groot. Vanzelfsprekend waren bij de nieuwe leden een flink aantal jongelui, waarvan na 
kortere of langere tijd bleek, dat voetbal voor hen niet de meest geschikte sport was. Inmiddels 
heeft e.e.a. zichzelf geselecteerd, terwijl de laatste maanden weer een normaal aantal 
aanmeldingen binnenkwamen. Het aantal ondersteunende leden verminderde in belangrijke mate 
n.l. van 659 tot 550. Dit is een normaal verschijnsel, gezien in het licht van de ontwikkeling van de 
'voetbal-toto". Het is thans immers niet meer noodzakelijk ondersteunend lid van een vereniging 
te zijn om aan de sporttoto te hunnen deelnemen. Met een verdere teruggarlg dient zeker ook in 
het komende jaar rekening te worden gehouden. Bezien we evenwel de leden- en donateurslijst 
dan ontbreken er nog vele ouders van leden op de lijst van ondersteunende leden. Het moet 
mogelijk zijn - bij een intensieve actie - een flink aantal nieuwe donateurs te boeken. 
 
SENIOREN 
De elftal-commissie en de technische commissie bestonden in het afgelopen verenigingsjaar uit 
de heren  
J. Borsboom, secretaris 
H. Houkes en  
G. Kemperman.  
De Heer Kemperman was evenwel enkele maanden tot zijn spijt om gezondheidsredenen niet 
meer in de gelegenheid zijn werkzaamheden voort te zetten. Geruime tijd hebben de heren J. 
Borsboom en H. Houkes het werk gezamenlijk moeten verrichten. In Maart jl. kwam de heer E. 
Sarolea de opengekomen plaats vervullen. Gedurende enkele weken was er weer een 
driemanschap doch ult. Maart wijzigden de werkzaamheden van de heer J. Borsboom zich 
zodanig dat het voor hem onmogelijk werd het sccretariaat van de elftal-commissie te blijven 
vervullen. Het behoeft derhalve geen betoog dat het uitvoeren van de werkzaamheden in 
bovengenoemde commissies niet zodanig kon geschieden als voor een goede gang van zaken 
gewenst was. 
Toch menen we te mogen stellen dat het samenstellen van de elftallen steeds met de meeste 
zorg is geschied. Aanvankelijk leek het er op dat de drie hoogste senior-elftallen hoge ogen 
zouden gooien. Een groot aantal blessures en afschrijvingen om andere redenen, juist in de 
hogere elftallen, maakten het noodzakelijk om diverse veranderingen aan te brengen. Hierdoor 
werden zowel het tweede als derde elftal in erge mate getroffen. Speciaal het 3e elftal heeft 
tegen het einde van de competitie nog alle krachten moeten inspannen om de fatale laatste 
plaats te ontgaan. Zij zijn hierin evenwel op overtuigende wijze geslaagd. Jammer genoeg moest 
dit ook gaan ten koste van het 2e elftal dat hierdoor de geruime tijd aanwezige kampioenskans in 
rook zag opgaan. De overige elftallen hebben zich verdienstelijk geweerd. Het z.g. "jonge 
veteranen-elftal” heeft gedurende de gehele competitie in de kopgroep verkeerd en moest slechts 
in de laatste wedstrijden enkele concurrenten voor laten gaan. 
Ook het le elftal heeft een merkwaardig seizoen achter de rug. Na een goed begin volgde een 
geduchte inzinking, waarbij veel punten werden verspeeld. Omdat ook de andere kopploegen, 
met uitzondering van DUNO, punten verspeelden bleef ons eerste bij de gegadigden. Door het 
steeds weer verschuiven van de wedstrijden tegen DUNO bleef de spanning gehandhaafd. Deze 
belangrijke wedstrijden werden everwel door ons le verloren. 
Als we de technische kwaliteiten van ons elftal afwegen tegen de tegenstanders uit deze 
competitie dan kunnen we met een gerust hart vaststellen dat deze kwaliteiten alleszins redelijk 
waren en zeker niet minder dan van welke tegenstander ook. Het heeft evenwel aan iets anders 
ontbroken en wel de "bereidheid om juist iets meer te geven dan verwacht mag worden. En juist 
dit extraatje is nodig om tot de top door te dringen. Aan de mentale gesteldheid van onze spelers 
zal in de toekomst het nodige verricht moeten worden. 
Vanzelfspekend komen we hier op het punt van de training. 
De opzet van de technische commissie was om twee groepen senioren onder leiding van de heer 
J.H. Stal te doen trainen. Aanvankelijk meenden we dat de opzet zou slagen. Toen echter de 
elftallen officieel waren ingedeeld en de competitie een aanvang had genomen, bleek de 
interesse om te trainen bij meerdere spelers eensklaps zoek te zijn. Begin oktober was de 
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opkomst bij de training zodanig teruggelopen dat een nieuwe groepering moest worden gemaakt. 
Het bleek evenwel ondoenlijk twee groepen van plm, 20 man te formeren. Uiteindelijk werden de 
twee groepen tot een samengesmolten. Ook toen was het evenwel onmogelijk om van een 
geslaagde training te kunnen spreken. 
Natuurlijk zijn ook de weersomstandigheden, juist in het najaar 1960, van invloed geweest, 
meerdere malen moest de training worden afgelast omdat de terreinen het overvloedige water 
niet hadden kunnen verzwelgen. En juist de onregelmatigheid in een trainings-campagne kan 
fatale gevolgen hebben. Toch was er o.i. voldoende mogelijkheieid geweest om in die periode op 
tactische besprekingen over te gaan. Het had evenwel geen zin om bij een opkomst van nog 
geen 10 leden aan deze besprekingen te beginnen. Ook zijn er vele van onze leden die door 
studie zich moeilijk vrij kunnen maken. We zijn er evenwel stellig van overtuigd dat studie-
redenen vaak het meest aanvaardbare "uitvluchtje" is om zich aan training te onttrekken. 
Wil Lens in de toekomst met haar seniorenelftallen tot grotere prestaties willen komen dan zal 
aan dit punt de nodige aandacht moeten worden geschonken. Alle daartoe te ontwerpen plannen 
zijn echter tot mislukking gedoemd indien van de leden geen grotere medewerking kan worden 
verkregen. 
 
LENSREVUE 
Het "lijfblad" van onze leden en donateurs kwam ook dit jaar weer stipt op tijd van de pers. De 
heren  
G. Lam,  
C. Nieuwenhuizen en  
P. Kemper  
behoorden tot de redactie-staf. De veelal overweldige hoeveelheid copy van 11-ta1- en 
juniorencommissie gaf weinig gelegenheid tot redactionele overpeinzingen. Ook de contact- en 
toto-commissie eisten veelvuldig plaats op. Voor het vele werk door alle medewerkers verricht 
graag onze hartelijke dank. 
Vanzelfsprekend gaat onze dank ook uit naar de fam. Linneweever en van Luxemburg, die 
resp. zorgen door stencillen en verzending van de Lensrevue. Het ging weer zoals we dat reeds 
jaren gewend zijn. Daarover dan ook niets dan lof. 
 
TERREINEN EN MATERIALEN. 
Het bestuur meende voor het afgelopen verenigingsjaar deze commissie te kunnen doen 
bestaan uit de heren  
P. Meershoek Sr.,  
N.Wagemans en  
J.van Wassem.  
Zoals reeds vermeld was de heer P. Meershoek Sr, niet in staat zijn werkzaamheden op de door 
hem gewenste wijze uit te voeren. De heer N.Wagemans bleek niet do juiste persoon voor dit 
werk te zijn zodat het gehele beleid kwam te rusten op de schouders van de heer J. van 
Wassem. Natuurlijk was het voor hem onmogelijk deze taak alleen tot ieders tevredenheid te 
verzorgen. Er zijn thans zoveel activiteiten op onze sportvelden, dat het wenselijk is doorlopend 
iemand ter beschikking te hebben. Het gaat niet aan te verwachten dat een persoon bij elke 
activiteit aanwezig is. Daardoor hebben zich in het afgelopen jaar moeilijkheden voorgedaan. 
Toch kunnen we vaststellen dat de heer van Wassem zich met grote ijver aan zijn werk heeft 
gegeven. Het aantal zoekgeraakte ballen is t.o.v. voorgaande jaren aanzienlijk verminderd. 
Gezien de hoge prijzen van het spelmateriaal is dit reeds een grote verdienste. Belangrijke 
voorzieningen werden in de opbergruimte aangebracht. Hierdoor is het mogelijk een beter 
overzicht over het beschikbare materiaal te verkrijgen, terwijl tevens een practische indeling kan 
worden toegepast. 
Om e.e.a. evenwel goed te doen verlopen is de medewerking van allen die op enigerlei wijze de 
beschikking over het materiaal dienen te hebben noodzakelijk. 
Ieder lid, groot of klein, zal zich verantwoordelijk voor het spelmateriaal dienen te gevoelen. Het 
mag niet voorkomen dat er materiaal zonder toezicht op onze velden achterblijft. Als een bal, tij-
delijk in het struikgewas is verdwenen zal elk lid het zijne ertoe hebben bij te dragen dat deze bal 
binnen de kortst mogelijke tijd terug komt. Slechts op deze wijze is het mogelijk op enigszins 



ruime schaal spelmateriaal te verschaffen. Ontbreekt het aan medewerking dan zal ook in de 
toekomst de uiterste zuinigheid bij het verstrekken van het materiaal moeten worden betracht. 
Gaarne zeggen we de heer van Wassem dank voor de vele uren welke hij aan de verzorging van 
het materiaal heeft besteed. Onzerzijds zal ervoor worden gezorgd dat voor het komende jaar 
meer medewerkers tot zijn beschikking zullen komen. 
 
De verslagen van de JUNIOREN-COMMISSIE, CONTACT-COMMISSIE en TOTO-COMMISSIE 
zijn zo uitgebreid dat we hiernaar willen verwijzen. 
 
SLOTBESCHOUWING. 
Het afgelopen jaar heeft, zoals uit het voorgaande blijkt, wel gestaan onder invloed van de viering 
van het 40-jarig bestaan. Er is derhalve bijzonder veel extra werk moeten worden verricht 
waarover we zeer tevreden mogen zijn. 
Zonder iemand uit te zonderen willen we graag aan allen die zich in het afgelopen jaar, op welke 
plaats dan ook, voor de vereniging verlienstelijk hebben gemaakt, nogmaals hartelijk dank 
zeggen. Dank ook voor de prettige samenwerking welke van allen werd ondervonden. Dank ook 
voor de persoonlijke vriendschap. 
We staan nu weer aan het begin van een nieuw verenigingsjaar. Onze vereniging mag er qua 
ledental zijn. We beschikken over een goed sportcomplex. Een mooi clubgebouw staat ons ter 
beschikking. Alle factoren voor een prachtig clubleven zijn aanwezig. 
We zullen nu moeten tonen dat we ook inwendig sterk zijn. Hieraan zal in het komende jaar alle 
zorg moeten worden besteed. Onze nieuwe voorzitter zal dienen te weten dat hij kan rekenen op 
de steun van alle leden. In het vorig jaarverslag werd reeds de aandacht gevestigd op het feit, dat 
het "kader" geen gelijke tred hield met de uitbreiding van de vereniging. Ook thans zijn er nog 
een groot aantal medewerkers nodig. Vele functionarissen moeten te veel werk verrichten. 
Daarom doen we nogmaals een dringend beroep op U allen. Elk lid kan iets extra’s voor de 
vereniging doen. Het is beslist niet zo dat er de gehele week beslag op U gelegd behoeft te 
worden. Binnenkort hebben we op de algemene jaarvergadering de gelegenheid om alle 
problernen met elkaar te bespreken. Maakt U het voornemen er ook bij te zijn en volbreng dit 
voornemen dan ook. Als er een beroep op Uw medewerking mocht worden gedaan, blijf dan niet 
achter en doe mee. Wij kunnen U garanderen dat U er veel voldoening aan zult beleven. 
Met doze voornemens bezield gaan we het nieuwe verenigingsjaar beginnen. 
Onder Gods zegen en met U aller medewerking zullen we erin kunnen slagen onze mooie 
vereniging uit te bouwen. Laat de leus voor het nieuwe jaar zijn:  
"OP NAAR DE DERDE KLAS K.N.V.B.". 
 
Den Haag, 1 juli 1961. H. Houkes, algemeen secretaris 
 
Jaarverslag Juniorenkommissie over het verenigingsjaar 1960-1961 
 
Juniorenkommissie. 
In de algemene ledenvergadering 1960 werden in de Juko benoemd de heren  
A. Beck,  
R. Blok,  
A. v. Gastel,  
P. Juffermans en  
E. Sarolea.  
Reeds in het najaar bleek de heer Juffermans - de laatste jaren weliswaar niet meer zo actief als 
steeds in het verleden, maar toch nog altijd zeer geïnteresseerd en steeds bereid met raad en 
herhaaldelijk ook metterdaad de juniorenafdeling terzijde te staan - door zeer zorgelijke 
omstandigheden in zijn gezin genoopt zich geheel van het juniorenwerk af te wenden. Korte tijd 
later trok de Heer Beck zich uit de juniorenkommissie terug en tenslotte was ook de Heer Sarolea 
gedwongen zijn werkzaamheden drastisch te verminderen, zodat de Juko geruime tijd in feite uit 
twee leden bestond. Zeer welkom was dan ook de tijdelijke assistentie van de Heer van Dijk, 
wekelijks voor de maandagavond uit Amsterdam overkomend. Daarnaast werden de Heren A. 
Janssen en R. Becker bereid gevonden in de Juko zitting te nemen, zodat uiteindelijk een vrij 



volledig college kon worden gevormd. Uiteraard heeft het ook de Juniorenkommissie zeer 
verheugd, dat ter gelegenheid van het 40-jarig jubileum van onze vereniging het lidmaatschap 
van verdienste werd toegekend aan de Heer Sarolea, de man die in het achter ons liggende 
moeilijke deel van de periode van groei en versterking van onze jeugdafdeling zo ontzaggelijk 
veel werk heeft verzet en van wie zonder meer gezegd mag worden dat zonder hem het thans 
behaalde niveau niet bereikt, zelfs bij lange na niet benaderd zou zijn. 
 
Pupillenkommissie. 
Een deel van de werkzaamheden van de Juko, te weten het opstellen van de pupillenelftallen, 
werd verricht door een informele kommissie, bestaande uit de Heren  
G. Halleen en M. Heerschop, de leiders van respectievelijk C- en B-elftal. 
 
Elftalleiders. 
Het voorzien van al onze elftallen van bekwame leiding was dit jaar een bijzonder zware opgave. 
Niet minder dan 9 leiders van het vorig seizoen bleken bij de aanvang van de competitie niet 
meer beschikbaar. In de loop van het jaar vielen er bovendien nog een 5-tal af. Wij mogen ons 
gelukkig prijzen steeds weer voor het vervullen van de vele 
vacatures toegewijde krachten te hebben kunnen vinden. 
Aan alle leiders zijn wij veel dank verschuldigd voor het door hen in het belang van onze elftallen 
verrichte werk. Helaas heeft het in het afgelopen jaar te vaak ontbroken aan een nauw contact 
met de elftalleiders, hetgeen gevolg was van de onderbezetting en overbelasting van de 
Junioren-kommissie. In het komende jaar zal ernaar gestreefd warden dit contact zo intensief 
mogelijk te doen zijn, teneinde de beslist noodzakelijke eenheid in onze jeugdafdeling te 
verkrijgen. 
 
Competitie. 
Het voornaamste bestanddeel van het geheel van activiteiten in een voetbalvereniging is 
uiteraard de competitie. De langdurige stilstand daarin in herfst en winter heeft dan ook 
ingrijpende gevolgen gehad. Het althans nog enigszins gaande houden van het clubleven was 
een punt van grote zorg. Het accent werd sterk gelegd op de training (vooral zaaltraining) en er 
werd een reserveprogramma ingevoerd, dat vele zaterdagen achtereen groepen junioren en later 
ook pupillen in de gymnastiekzaal van de Broederschoool aan de Herschelstraat en ook nog 
enkele weken in een tweede zaal aan de Gheynstraat bijeenbracht voor training, zaalvoetbal, 
volleybal e.d., terwijl de contaktkommissie in ons clubgebouw meerdere contaktmiddagen 
verzorgde. 
 
Indeling.  
Voor de competitie 1960-61 werden ingedeeld: 
1 elftal in de A-klasse:  LenS 1  afdeling I 
1  1e   LenS 4  afdeling K 
2  2e   LenS 5 en 6 afdelimng I en K 
3  3e   LenS 7, 8 en 9 afdeling R, T en V 
6  4e   LenS 11 t/m 16 afd AA, AB, AC, AE, AG en AH 
en 4 pupillenelftallen. 
LenS 4 was aanvankelijk te zwak voor indeling in de sterkste katholieke afdeling. In de tweede 
klasse bleek in september door diverse oorzaken een groot aantal spelers niet beschikbaar, 
zodat tot het terugtrekken van een elftal moest worden besloten. Gezien de kwaliteit van het 
voorhanden spelersmateriaal viel hiervoor de keus op LenS 5, zodat voor het eerst sinds lange 
tijd onze le en 2e klaselftallen niet in de hoogste katholieke afdeling uitkwamen. 
Het aantal elftallen in de oudste leeftijdsklassen is nog te laag. In de derde- en vierde-klasse is 
met resp, 3 en 6 elftallen het minimaal noodzakelijke aantal bereikt om tot een gezonde opbouw 
van de juniorenafdeling en dientengevolge een goede toevloed van spelers naar de senioren te 
verkrijgen. 
In de loop van het seizoen werd nog een vijfde pupillen-elftal ingedeeld. Het minimaal gewenste 
aantal van 6 in officieel verband spelende pupillenelftallen werd derhalve nog niet bereikt.. 
Resultaten.  



Als geheel genomen kan men de resultaten van onze juniorenelftallen moeilijk anders dan goed 
noemen. Vier kampioenschappen en drie tweede plaatsen zijn voor dertien elftallen alleszins fraai 
te noemen. 
LenS 3 had niet de kwaliteit van vorige jaren, maar speelde ook duidelijk onder zijn kunnen. Het 
elftal eindigde irn de onderste regionen. 
LenS 4 begint met een eclatante nederlaag, maar daarna pakten de spelers de zaken energiek 
aan en in een prima verstandhouding werden steeds goede resultaten bereikt. Ook onderging het 
elftal verschillende versterkingen en uiteindelijk werd het zeer verdiend kampioen.  
Ook de tweede kampioen, LenS 6, was aanvankelijk niet sterk. Het elftal won echter aanzienlijk 
aan kracht en eindigde met ruime voorsprong op de concurrenten. 
LenS 7 was een elftal met goede kwaliteit. In de sterkste derde-klasafdeling nam het aanvankelijk 
gedecideerd de leiding. Later volgde een terugslag, maar uiteindelijk kwam dit elftal toch nog op 
de le plaats terecht.  
LenS 8 speelde in een middelmatige afdeling een middelmatige rol. 
LenS 9 was uiterst zwak. De meeste spelers beheersen de eenvoudigste beginselen van het 
voetbalspel nog niet en meerderen missen alle aanleg. 
LenS 11 was een elftal van spelers met veel aanleg, die bovendien een voorbeeldige toeleg 
toonden. Van het zeer sterke GDS werd 2 x verloren. Daarnaast drie gelijke spelen en verder 
overwinningen, zodat een fraaie tweede plaats werd bereikt. 
LenS 12 begon zeer teleurstellend. In het tweede deel van het seizoen trad een aanzienlijke 
verbetering in en zo werd nog de 4e plaats bereikt. 
LenS 13 leverde fraaie resultaten. hlleen Vredenburg was duidelijk sterker en zo word ook hier 
op de tweede plaats beslag gelegd. 
LenS 14 was ons jongste kampioenselftal. Al direct nam dit elftal de kop en zeer lange tijd was 
het het enige LenS-elftal dat ongeslagen was. Met een straatlengte voorsprong werd op 15 april 
de titel veroverd. 
LenS 15 was aanzienlijk zwakker. Dit elftal had een slechts zeer kleine competitieafdeling, waarin 
ook de 2e plaats werd bereikt. 
LenS 16 als laagste elftal telde meerdere weinig begaafde spelers.Toch werd vaak verdienstelijk 
gespeeld. 
Met helaas een uitzondering voor ons le elftal mag gezegd worden, dat de sfeer in de 
juniorenafdeling steeds goed was, hetgeun niet hoeft nagelaten de resultaten te beïnvloeden. 
Vrijwel steeds was het optreden van onze spelers correct en prettig. Eénmaal echter kwamen wij 
in contact met de commissie van onderzoek, waarbij een van onze spelers een berisping ontving. 
 
Toernooien. 
Door de lange stilstand in de competitie was er na afloop minder gelegenheid tot het doen spelen 
van toernooien dan het vorig jaar. Onze A-klassers kwamen als houders van de wisselbeker uit in 
de toernooien van RVC en PVC en beide trofeeën moesten uit handen worden gegeven. De 
pupillen namen eveneens aan een RVC-toernooi deel. 
De verder in 1961 gespeelde toernooien vallen buiten het bestek van dit jaarverslag. Wel behoort 
daar nog onder te worden gebracht het grootste deel van onze zeer succesvolle 
jubileumtoernooien van vorige zomer, waarbij ruim 1.200 jeugdige voetballers onze terreinen 
bevolkten. Daarnaast werd in de maand juni 1960 nog deelgenomen aan toernooien van 
Juventas, Postduiven, PVC, RVC en aan het toernooi om de Bisschopsbeker. Bij het spelen - en 
reeds bij de voorbereiding - van zulke toernooien kan men waardevolle contacten leggen met 
andere verenigingen, hetgeen voor een goede verstandhouding en onderling begrip zeer 
gewenst is. Ook bij de "neutrale" zusterverenigingen werden doorgaans zeer prettige en vaak 
leerzame ervaringen opgedaan, terwijl anderzijds deze verenigingen gingen die contacten op 
hoge prijs stelden. 
 
Training. 
Een groot aantal junioren en pupillen heeft het afgelopen jaar trainings gelegenheid gehad en 
daarvan ook gepruik gemaakt. Zowel de veldtraining als in de regen- en wintermaanden de 
zaaltraining werden goed bezocht. Bij LenS 11 en 12 was de opkomst het beste, deze elftallen 
verschenen doorgaans voltallig. Ook bij de andere trainingsgroepen werd echter een constante 
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opkomst verkregen. De regel "twecmaal wegblijven, niet meer trainen" werd konsekwent 
toegepast en bleek nuttig en hanteerbaar te zijn. 
 
Sportdag. 
Ook de sportdag, welke op 10 juli werd gehouden, had hinder van de toen reeds ingevallen 
herfst. In de stromende regen traden toch nog 87 dapperen aan (waarbij maar liefst 48 pupillen. 
Hulde.)  
Winnaars waren C. Nuytens, H. Zoet, W.Reinkemeier, R. Peters, J.Cobben, A. v.Es en W.Krol. 
 
Sportkamp. 
Ondanks het trieste feit, dat de derde kampgroep zelfs voor ons land uniek slecht weer trof, was 
onze massale deelname aan het NKS-kamp weer zeer geslaagd. 93 jongens, over drie weken 
verdeeld, genoten van een heerlijke sportvacantie. In de 10 jaar dat de NKS-kampen bestaan, 
had nog nooit een vereniging een dergelijk groot aantal deelnemers meegebracht. 4 eerste en 3 
tweede prijzen werden veroverd en ook hier was het optreden van onze jongens een goede 
reclame voor onze vereniging, zodat we mogen zeggen, dat niet alleen het aantal, rnaar ook de 
kwaliteit van de deelnemers goed was. 
 
Slotbeschouwing 
Dit jaarverslag is tot respectabele lengte uitgegroeid. Toch kan het geenszins op volledigheid 
bogen. Want ondanks de vele moeilijkheden, die in het voorbije verenigingsjaar overwonnen 
moesten worden, zijn er vele activiteiten geweest. 
Ons past grote dankbaarheid ten opzichte van degenen die ten behoeve van de juniorenafdeling 
hun tijd en werkkracht op welk gebied ook hebben gegeven. Het zijn er velen geweest en wij 
durven geen namen te vermelden, aangezien er zeker meerderen vergeten zouden worden. 
Tijdgebrek en overbelasting - wij maakten er reeds melding van - zijn de oorzaken geweest dat 
meermalen iedere dankbetuiging achterwege is gebleven. Wij hopen dat thans alle vaste en 
incidentele medewerkers deze dank alsnog zullen willen aanvaardern en dat zij zullen begrijpen 
dat zeker geen gebrek aan waardering aan deze nalatigheid ten grondslag heeft gelegen. 
Ook in de toekomst zal een beroep op vele leden moeten worden gedaan. Met het groeien van 
de juniorenafdeling en met het streven deze ook kwalitatief op steeds hoger plan te brengen, 
stijgt meer dan evenredig de behoefte aan toegewijde krachten. Niet slecht als elttalleider of 
trainer, rnaar ook op organisatorisch, administratief en representatief gebied dienen velen 
werkzaam te zijn, aanzienlijk meer dan thans ter beschikking staan. 
Onze jeugdafdeling heeft alle mogelijkheden in zich. Veel is tot nu toe bereikt en dit moet 
behouden worden. Mits over voldoende "kader" beschikt kan worden, kunnen wij nog vele 
verbeteringen aanbrengen. Wij hopen dat wij daartoe in staat zullen worden gestold ten gunste 
van de toekomst van onze mooie vereniging. 
 
A.A. van Gastel, sekretaris. 
 
Jaarverslag Kontaktkommissie 
 
1920-1960 
Het hoogtepunt van de werkzaamheden van de kontaktkommissie in het 
verenigingsjaar 1960/61 was wel de viering van ons 40-jarig bestaan. Hiervoor werd speciaal in 
het leven geroepen een jubileumkommissie onder voorzitterschap van de Hr. W. Praalder en de 
leden van de kontaktkommissie de heren H.Walhain, N.Schouten en W. Verheggen. Na de zeer 
geslaagde receptie op 10 december 1960 werd 's-avonds in restaurant "Hoornwijck" een reünie 
gehouden. Aan het "diner-dansant'' word door een 120-tal "Lensers" deelgenomen. De leiding en 
de teksten opgenomen in het programma van deze avond werd verzorgd door de heer J. 
Nuyten. 
Do georganiseerde feestavond in de grote zaal van de Dierentuin op 18 december 1960 was een 
groot succes. Het Nederlands Theater Bureau "Charles René" te R'dam presenteerde "Varieté-
Cocktail", waarvan meer dan 1.000 Lens-vrienden genoten. Het "Lensbal" stond onder leiding 
van ons lid de heer J. Schutte. 
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Door het houden van diverse akties o.a. Lenspetten, -lucifers, werden de kosten van deze 
avonden belangrijk gereduceerd. 
 
Kontaktavonden. 
Evenals het vorig jaar werd de muziek op deze dansavonden verzorgd door de Hr. J. Schutte. 
Het is prettig zo’n man in onze gelederen te hebben, die amusement en sfeer weet te brengen. 
Wij zeggen hem hiervoor mede namens de trouwe bezoekers dank. 
Ook in het komende seizoen zullen wij weer op hem kunnen rekenen. Een programma met 
nieuwe variaties is in wording, waarbij wij streven naar gezellige avonden zowel voor jong als 
oud. 
Juniorenmiddagen. Op diverse voetballoze zaterdagen werden kontaktmiddagen gehouden, 
waarbij diverse juniorenelftallen hun krachten hebben gemeten in tafeltennis, blaasvoetbal, 
sjoelbak, dammen, etc. Hiervoor bleek voldoende belangstelling te bestaan. 
Karnavalsavond. 
Prins Lensriaan II, begeleid door ankele schonen, bracht op 11 februari 1961 met zijn lijflied 
"Lijmen Jan" het zuidelijk vuur in de gecostumeerde Lensgelederen. Een ongekend succes, 
waarin vooral ook de ouderen een groot aandeel hadden. Hoe onbekende donateurs of 
donatrices op een dergelijke avond in de Lensfamilie worden opgenomen vertelt U de 
prijswinnares "Pipo de Clown”. 
Klaverjas-drives. 
Ook dit jaar groeide het aantal deelnemers bij de gehouden drives, getuige het succes van de 
jubileum- en paasdrive. Daarnaast worden onze krachten gemeten met de "Rust enburger Kaart 
Club" . De door ons beschikbaar gestelde wisselbeker moesten wij voorlopig voor een jaar aan 
RKC afstaan. , 
Buitenlandse trip. 
Door het te geringe aantal aanmeldingen voornamelijk van de spelers, waren wij niet in staat aan 
de uitnodiging van "Eintracht" uit Idar Oberstein gevolg te geven. 
De kontaktcommissie heeft in het afgelopen jaar bestaan uit de heren  
A. Hoefnagel,  
N. Hoefnagel,  
J. Jager,  
A. Hoppenbrouwers en  
H. Eisenburger.  
Laatstegnoemde moest helaas zijn aktiviteiten staken wegens zijn werkzaamheden buiten de 
stad. 
De Kontaktkommissie. 
 
Jaarverslag Sporttoto. 
Gedurende het afgelopen seizoen moesten alle zeilen worden bijgezet teneinde te  trachten 
ongeveer aan hetzelfde aantal verkochte zegels te komen als in het seizoen 1959-60. 
In deze opzet zijn wij helaas niet helemaal geslaagd, hetgeen zijn oorzaak vindt in het feit dat 
elke vereniging op welk gebied dan ook hun leden in de gelegenheid kon stellen aan de sporttoto 
deel te nemen 
Tereinde niet te ver bij andere grote voetbalverenigingen achter te raken, moest naar uitbreiding 
van het aantal inleveringsadressen worden uitgezien. 
Begin dit seizoen beschikten wij over 9 inleveringsadressen, hetgeen thans is gebracht op 27. 
Aan uitbreiding wordt nog steeds gewerkt. Het spreekt vanzelf, dat uitbreiding van dit 
adressenmateriaal momenteel niet zo eenvoudig ligt daar bijna elke sigarenwinkel wel 
inleveringsadres is voor 1, 2 of zelfs meerdere verenigingen. In het district Scheveningen zijn 
zelfs 50 winkels bezocht, echter zonder enig sukses. 
Het grootste aantal inleveringsadressen bestaat uit sigarenwinkeliers en afgelopen soizoen is wel 
duidelijk gebleken dat dit de belangrijkste schakels zijn. Wij willen onze overige inleverings-
adressen hiermede niets te kort doen doch waar komt men meer dan in een sigarenwinkel? 
Wat ons verder nog opvalt is dat er zo weinig van onze leden, donateurs/trices aan de Toto 
deelnemen.Voelt men er bij ons misschien niet zoveel voor om als prijswinnaar uit de bus te 
komen? In deze 42 toto’s zullen er via onze vereniging ongeveer 30 een prijsje in de wacht 



hebben gesleept. Op eerste prijswinnaars wordt nog steeds gewacht. Gezien het feit dat men 
zich tegenwoordig rechtstreeks als prijswinnaar kan melden, kunnen wij het juiste aantal 
prijswinnaars niet meer vaststellen. 
Herhaalde oproepen in de Lensrevue om assistentie voor het ophalen van de totoformulieren bij 
onze inleveringsadressen heeft geen sukses opgeleverd en derhalve moest dit werk door 3 en 
ook wel eens door  2 personen worden opgeknapt. De heren  
C. Kras en J.van Zon verdienen alle lof voor het elke week in weer en wind verzamelen van 
deze formulieren. 
De heer J. van Zon moest zich echter enige weken geleden in verband met drukke 
werkzaamheden uit de kornmissie terugtrekken. In deze vacature kon op vrij korte tormijn worden 
voorzien daar de heer J. van Westing bereid werd bevonden deze taak over te nemen. Reeds 
voor het overnemen van deze taak kon elke week op de heer J. van Westing worden gerekend 
voor overige administratieve werkzaamheden, verbonden aan de Toto, waarvoor onze 
welgemeende dank. 
In noodgevallen kon te allen tijde een beroep worden gedaan op de heer A. Hoppenbrouwers 
en vooral de laatste toto weken heeft ondergetekende hiervan gretig gebruik gemaakt. Wij laten 
het bij weinig woorden: Hartelijk dank AP! 
Tenslotte willen wij gaarne nog enige dankwoorden richten aan een 3 tal donatrices van Lenig en 
Snel, op wier steun wij elke week konden rekenen, hetzij bij het totowerk, hetzij bij de verzorging 
van de inwendige mens. 
Voor het afsluiten van dit jaarverslag verzoeken wij degenen, die aan lezing hiervan zullen 
toekomen, hun familieleden, vrienden, alsmede kennissen uit hun omgeving aan te sporen via 
onze vereniging aan de sporttoto deel te nemen. Het komende seizoen rekenen wij op ieders 
medewerking. 
 
Toto-Sekretariaat, 
J.J.M.Jager. 
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